
Dobry den, zapojil jsem ke sluchatkum HD600 Vas novy kabel...jsem 

zalozenim stary hifista a mam jemny hudebni sluch...zvuk se o tolik 

zlepsil, ze jsem to ani necekal. Naprosto zasadni posun v pevnosti basu 

i jemnosti vysek, i stredy jsou cistsi...zvuk celkove je kvalitnejsi, 

vyraznejsi, mnohem vice detailu. Poslech je navic mene unavny. A to 

jeste kabel neni zahoreny...Mam pocit, ze mam na hlave uplne jiny 

sluchatka... 

 

Tento text muzete na svuj web pouzit jako mou recenzi, vcetne uvedeni 

meho jmena. 
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